Embassy of the Republic of Lebanon

Abuja - Nigeria



سفائرة (المجمهويريَّة (اللبنانيَّة (أبوجا _نيجيريا

أبوجا في ٢٠٢٠/٣/١٧

لعناية الجالية اللبنانية في نيجيريا تحية طيبة وبعد،

عطفاً على تعميم نهار أمس المتعلّق بالإجراءات والتدابير الواجب اتخاذها من قبل المواطنين اللبنانيين المقيمين في نيجيريا الذين يستقبلون أفراد عائلاتهم القادمين من لبنان أو من الدول الأخرى المصابة بوباء الكورونا (COVID-19) ، تعيد السفارة اللبنانية التمنّي على مواطنيها التحلّي بالمسؤولية وإلتزام جميع أفراد عائلة المسافر بإجراءات الحجر المنزلي المعمول بها لمدة ١٤ يوماً لحين التأكّد من عدم وجود أية حالة إصابة بالفيروس، وذلك حرصاً على سلامتكم وسلامة المحيطين بكم.

وفي هذا الإطار، ترجو السفارة اللبنانية في أبوجا من مواطنيها القادمين مؤخراً من لبنان، التكرّم بتسجيل أسمائهم وأسماء أفراد عائلتهم مع السفارة في أبوجا أو القنصلية العامة في لاغوس أو القنصلية الفخرية في كانو، كلّ حسب مكان إقامته، وذلك على العناوين التالية:

- السفارة في أبوجا: 092914900 092914900
 - القنصلية العامة في لاغوس: 012712881
- consulategeneral@lebaneseconsulatelagos.com 012713881
- القنصلية الفخرية في كانو: 08186689558 09035179388 09035179388

هذا ويهم السفارة اللبنانية في أبوجا إبلاغ جاليتها الكريمة بأنه نظراً للوضع الصحي الذي يشهده لبنان نتيجة إنتشار فيروس كورونا، قامت الحكومة اللبنانية بإعلان حالة التعبئة العامة ابتداءً من يوم ١٥ آذار ٢٠٢٠ ولغاية منتصف ليل ٢٩ آذار ٢٠٢٠ وقرّرت إغلاق مطار بيروت الدولي أمام جميع الرحلات الجوية وكذلك جميع المرافئ البحرية والبرية اعتباراً من منتصف ليل الأربعاء الواقع في ١٨ آذار ٢٠٢٠ حتى منتصف ليل يوم الأحد في ٢٠ آذار ٢٠٢٠ حتى منتصف ليل يوم الأحد في

تبقى السفارة اللبنانية في أبوجا وقنصليتيها في لاغوس وكانو في تصرّف رعاياها وفي عناية بهم، حرصاً منها على سلامتهم وصوناً لمصالحهم.

مع تحيات سفارة لبنان لدى جمهورية نيجيريا الاتحادية



No.4 Cape Town Street, Wuse Zone 4, Abuja - Tel: 09-2914900/08055001500 E-mail: abuia.leb@foreign.gov.lb - www.abuja.mfa.gov.lb

Embassy of the Republic of Lebanon

Abuja - Nigeria



سفارة (الجمهوريَّة (اللبنانيَّة (أبوجا -نِجير^{يا}

To the kind attention of the Lebanese Community in Nigeria

Pursuant to yesterday's circular regarding the procedures and measures to be taken by Lebanese citizens residing in Nigeria who are receiving family members coming from Lebanon or from other countries afflicted by the Corona epidemic (COVID-19), the **Lebanese Embassy** reiterates its call to its Lebanese community in Nigeria to share the responsibility of committing all members of the traveller's family to home confinement and urges them to minimize their non-essential movements for a period of 14 days until it is confirmed that there is no case of Coronavirus infection amongst the family members. This is out of concern over your safety and the safety of your family and the health of the general public.

In this context, and in order to be able to provide its assistance and follow up, the **Lebanese Embassy in Abuja** kindly requests its citizens who have recently arrived from Lebanon to kindly register their names and the names of their family members with the Embassy in Abuja or the Consulate General in Lagos or the Honorary Consulate in Kano, each according to their place of residence, at the following addresses:

- Embassy in Abuja: <u>abuja.leb@gmail.com</u> 092914900
- General Consulate in Lagos: consulategeneral@lebaneseconsulatelagos.com – 012713881
- Honorary Consulate in Kano: h.consulatekano@hotmail.com 08186689558 (whatsapp) 09035179388

In this respect, it is important to note that the Lebanese Government in light of the public health situation in Lebanon and in its ongoing efforts to rein in the spread of coronavirus, has declared on Sunday a public mobilization and a medical state of emergency, announcing the closure of Beirut International airport and of all borders and ports and most public institutions and private companies, from midnight on Wednesday, March 18, 2020 until midnight on Sunday, March 29, 2020.

The **Lebanese Embassy in Abuja** and its consulates in Lagos and Kano, remain at the disposal of their Lebanese community to ensure their safety and to best preserve their interests and wellbeing.

With the compliments of the Embassy of Lebanon to the Federal Republic of Nigeria.

Abuja 17/03/2020